
 
 
 
Styrelsemöte 2025-01-19 

Närvarande: 

Anna Dahlgren, Mats Nilsson, Isabelle Clarén, Eva Lennartsson, Katarina Gårdfeldt, Ulla 

Desombre, Kaisa Fexe. 

 

Dagordning: 

 
1. Mötet öppnas 

2. Genomgång av protokoll från 24-10-14 

Föreningens broschyr. Beslutades att vi börjar dela ut broschyren i brevlådor strax innan 
påsk. 

 
3. Rester efter gamla anslagstavlan på tippen. 

Inga rester finns längre kvar. Anna med familj har forslat bort dem. 
 

4. Båtar på midsommarängen 

Föreningen har eftersökt och skyltat för att få kontakt med ev. ägare till båtarna på 
midsommarängen. Ingen har hört av sig. En av båtarna kan vara i brukbart skick och det 
finns Steningebor som har visat intresse för båten. De övriga två kommer att destrueras. 
Mats kontaktar Kuskatorpet.  

 
5. Uppföljning städning/röjning Midsommarängen. 

Det finns en liten hög kvar efter röjningen. Mats ordnar bortförsel av det. 
 

 
6. Uppföljning miljögifter Glasbruket 

Isabelle har 24-11-19 skrivit till Pär Hylander angående den skrivelse som föreningen 
skickade in 24-09-23. 
Pär Hylander svarar 24-11-20  
”Skrivelsen är läst. Arbetet kommer följa lagstiftning och branschpraxis. Så i flera av 
situationerna ni skriver om kommer det gå till ungefär så som ni skriver. Arbetet är i ett 
skede med fokusunderlag för ansökningar av finansiering från Naturvårdverket, finns ett par 
olika hårda deadlines att möta för att inte risker att projektet som helhet förskjuts ett år” 
 
Anna kontaktar Pär Hylander i februari avseende ett informationsmöte. 
  
 

7. Uppföljning flaggor 

Flaggorna är beställda men inte levererade. Kaisa undersöker vad som hänt eftersom det är 



ett tag sedan de beställdes. 
 
 

8. PFAS samt annonsera efter medlemsförslag på aktiviteter/föreläsningar (Karolina 

närvarande)  

Isabelle har varit i kontakt med LBVA och det finns värden för Steninge. 
 
PFAS 4 3,7ng/liter 
PFAS 11 4,1ng/liter 
PFAS 21 5,5ng/liter 
PFAS 22 4,5ng/liter 
 
Mötet diskuterade om vi ska engagera oss vidare i mätningar av vårt vatten. Beslutades att 
det inte är aktuellt nu men kanske senare (2026).  På årsmötet är det lämpligt att ha en 
punkt om PFAS och ev. be LBVA närvara. Kaisa informerade om att Naturskyddsföreningen 
Södra Halland anordnat en föreläsning om PFAS på Campus Laholm hösten 2024. Kaisa tar 
kontakt för att höra om de är intresserade av att hålla en föreläsning i Steninge under våren. 
 

9. Till kommande möte Medlemmar/Medlemskap (Kaisa och ev. Agneta närvarande) 
 
Anna tillsammans med Kaisa och Agneta tar ett omtag i frågan om medlemmar/medlemskap 
och därefter presenteras det för övriga i styrelsen. 

 
10.  Övrigt  

 
Anna frågar Ann Jorneus om hon är fortsatt intresserad att hålla i midsommarfirandet i 
Steninge. Anna skickar med den checklista som arbetats fram för ett hållbart arrangemang. 
Därefter kommer vi att affischera så att de som vill vara med och arbeta med 
midsommarfirande kan anmäla sitt intresse.  

 
 Årets julgran är nere och bortforslad. 

 
11. Punkter till nästa möte. 

Isabelle tar kontakt med geolog som vi hoppas kan vara intresserad att hålla en föreläsning. 
 

12.  Nästa möte 

2025-02-16 kl. 15.00 hos Mats. 

13. Mötet avslutas. 

 
 Vid pennan 

 Ulla Desombre 

 


